
    SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                        Sammanträdesdatum  
                 2023-09-28      
 
Kommunfullmäktige 
 

 
 

 Protokollet expedierat  Utdragsbestyrkande 

  Plats och tid Storsjö bygdegård, Storsjö Kapell, torsdag den 28 september 2023,  
kl. 15.00-16.14, 16.37-16.40, 16.45-17.18. 
 
Ajournering kl. 16.14-16.37, 16.40-16.45. 

  

Beslutande Enligt bilagd närvarolista. 

Övriga deltagande Elin Ryd, nämndsekreterare 
Daniel Gustafsson, IT-chef 
Ingegerd Backlund, kommunsekreterare 
Malin Esseen, nämndsekreterare 
Ralf Westlund, kommundirektör 
Sanna Castillo Appell, nämndsekreterare 

  

  
  

Justeringens plats  
och tid 

Elektronisk justering fredagen den 29 september 2023 kl. 14.00.  

 
Sekreterare Ingegerd Backlund 

Ordförande Jon Olofsson (C) Paragrafer   76-109  

Justeringsperson Lennart Mattsson (S) & Annika Hagen (M) 

ANSLAG/BEVIS 

Bevis om justerade protokoll anslås sedan 2018-01-01 på kommunens officiella tillika digitala 
anslagstavla. Besök www.berg.se för att nå anslagstavlan. 
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    SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                        Sammanträdesdatum  
                 2023-09-28      
 
Kommunfullmäktige 
 

 
 

 Protokollet expedierat  Utdragsbestyrkande 

Ärendelista 
 

Informationspunkter 

1 09.30-10.00 Fika och information om bygden   

2 10.00-10.45 Kommundirektören informerar - Ralf 
Westlund, kommundirektör 

  

3 10.45-11.00 Paus   

4 11.00-12.00 Information om Vote-funktionen i 
Netpublicator - Sanna Castillo Appell, 
nämndsekreterare, Elin Ryd, nämndsekreterare och 
Ingegerd Backlund, kommunsekreterare 

  

5 12.00-13.00 Lunch   

6 13.00-14.30 Partigrupper   

7 14.30-15.00 Fika   

Sammanträdespunkter 

8 Upprop   

9 Val av justeringspersoner, tid och plats för justering   

10 Godkännande av kallelse  5 

11 Fastställande av dagordning  6 

12 Rapport från kommunledningen  7 - 8 

13 Information från revisorerna  9 

14 Enkla frågor   

15 Inkommet medborgarförslag - Arbetstidsförkortning för 
hemvården Storsjö 

2023/194 10 
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    SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                        Sammanträdesdatum  
                 2023-09-28      
 
Kommunfullmäktige 
 

 
 

 Protokollet expedierat  Utdragsbestyrkande 

16 Inkommen motion - Motion gällande kostnadsöversikt 
samt effektivisering av kommunens olika 
verksamhetssystem 

2023/222 11 

17 Inkommen motion - Sänkt heltidsmått för personal inom 
äldreomsorgen 

2023/223 12 

18 Inkommen motion - Fråga fullmäktige 2023/226 13 

19 Interpellation - Personalflykt från Östgärde 2023/225 14 - 17 

20 Fråga till Allmänhetens frågestund - Fråga gällande 
medborgarförslag Kvalitetssäkringsrutiner för 
publicering på Berg.se. 

2023/241 18 - 19 

21 Allmänhetens frågestund  20 

Beslutsärenden 

22 Val av nämndemän för perioden 1 januari 2024 - 31 
december 2027 

2023/52 21 

23 Befrielse från förtroendemannauppdrag - Emilia 
Wennerström (V) 

2023/184 22 

24 Nominering av ersättare till styrgrupp/styrelse för 
familjerådgivningen för tiden 2023 - 2026 

2022/329 23 

25 Delårsrapport 2023 2023/201 24 

26 Revisorernas bedömning av delårsrapport 2023 2023/201 25 - 26 

27 Begäran om tilläggsanslag från vård- och socialnämnden 2022/267 27 

28 Informationssäkerhetspolicy 2023/15 28 - 29 

29 Revidering av kommunfullmäktiges arbetsordning 2023/191 30 - 33 

30 Svar på motion - Eget lokalproducerat kött 2021/76 34 - 36 

31 Svar på motion - Ett inkluderande Berg 2023/96 37 - 38 

32 Svar på medborgarförslag - Lekpark/aktivitetspark i 
Myrviken/Oviken 

2022/191 39 - 40 
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    SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                        Sammanträdesdatum  
                 2023-09-28      
 
Kommunfullmäktige 
 

 
 

 Protokollet expedierat  Utdragsbestyrkande 

33 Svar på medborgarförslag - Upprustning av ishallen i 
Svenstavik 

2022/222 41 

34 Svar på medborgarförslag - Lägg veto mot 
vindkraftsetablering i Gillhovsbygden 

2022/230 42 - 43 

35 Svar på medborgarförslag - Bygg utomhuspadelbana i 
Hackås 

2022/238 44 

36 Svar på medborgarförslag - Placera VMA-tutor i 
Svenstavik 

2022/286 45 - 46 

37 Redovisning av ej färdigbehandlade motioner 2023/71 47 

38 Redovisning av ej färdigbehandlade medborgarförslag 2023/72 48 - 49 

39 Sammanträdesplan 2024 för kommunfullmäktige 2023/132 50 

40 Redovisning av synpunkter och förslag inom 
kommunstyrelsens verksamhetsområde 2022/2023 

2023/48 51 

41 Redovisning av synpunkter och förslag inom 
fastighetsnämndens verksamhetsområde 2022/2023 

2023/92 52 

42 Rapport till kommunfullmäktige av ej verkställda beslut 
enligt SoL och LSS 

2023/64 53 

43 Gruvbrytning i alunskiffer i området runt Storsjön 2023/234 54 

44 Befrielse från förtroendeuppdrag i miljö- och 
byggnämnden - Lennart Mattsson (S), med fyllnadsval 

2023/245 55 

Bilagor 

45 Närvarolista/voteringslista  56 - 58 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28 
   

 Kommunfullmäktige 
 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 76   

Godkännande av kallelse 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige godkänner kallelsen till kommunfullmäktige. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28 
   

 Kommunfullmäktige 
 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 77   

Fastställande av dagordning 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige fastställer dagordningen med följande tillägg: 

44. Befrielse från förtroendeuppdrag i miljö- och byggnämnden - Lennart 
Mattsson (S), med fyllnadsval 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6S
ig

na
tu

re
 re

fe
re

nc
e:

 7
0c

aa
04

a-
dc

50
-4

61
9-

94
4c

-8
1a

96
15

a3
9a

9



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28 
   

 Kommunfullmäktige 
 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 78   

Rapport från kommunledningen 

Kommunstyrelsens ordförande Therese Kärngard (S) informerar: 

• Roligt att vara här i Storsjö Kapell! Ett bra initiativ från 
kommunfullmäktiges presidium att besöka bygderna i kommunen 
och genomföra kommunfullmäktige på flera orter i år.  

• I Berg har vi lite mindre än 1 km2 var. Endast 33 % av kommunens 
befolkning bor i en tätort. De förutsättningarna gör att vi behöver ha 
service på flera orter på grund av våra avstånd. Vi behöver ha 
kommunal service på fler platser än vad en kommun med lika många 
invånare men mycket mindre yta behöver. 

• Vi har haft 30 år av befolkningsminskning i Bergs kommun. Den 
trenden bröt vi för några år sedan. Vi blir fler, och det är viktigt inte 
minst i budgettider. I stället för att skära ner växlade vi upp. 
Majoriteten är tydliga med att vi ska utveckla, inte avveckla.  

• 2013 fick Bergs kommun en befolkningsprognos från SCB. Den sa 
att 2023 skulle Bergs kommun ha 6836 personer som medborgare. 
Om vi tänkt att ”Det blir nog så nu” så hade kommunen nu haft 30 
miljoner mindre i budget. Den 26 september 2023 har kommunen 
7129 invånare. 

• Vi behöver bli fler. Fler än vad vi är idag, för att kunna fortsätta 
utveckla och inte avveckla. Det betyder förändring. Det kan betyda 
nya grannar, nya tomtområden, nya hus, utbyggda eller nya 
förskolor, etableringar. Det är förändring. Antingen sätter vi oss på 
händerna och tänker ”ske det som sker” eller så kavlar vi upp 
ärmarna och tar steg för steg för utveckling, och det är den vägen 
majoriteten valde för några år sedan. Vi kan inte båda ha kakan och 
äta upp den. Om jag inte vill ha nya grannar, då kan det gå så långt 
att jag måste avsäga mig någon service som finns i min närhet. Vi 
måste växa om vi vill behålla och utveckla den service vi har, inte 
bara kommunal service utan även kommersiell service som behöver 
underlag av kunder och arbetskraft.  

• Vi behöver fylla skolorna och förskolorna med barn, vi behöver 
arbetskraft till de jobb som finns i kommunen och kunder till den 
service som vi verkligen behöver och vill ha. 

• Vi jobbar för att vara en attraktiv kommun, så att vi som redan 
beslutat att ”Här vill vi bo!” stannar kvar, och att fler söker sig hit. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28 
   

 Kommunfullmäktige 
 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 78, forts.   
 
• Vi i majoriteten ska snart presentera vårt budgetförslag och budgeten 

beslutas på nästa kommunfullmäktige den 30 november. Vi kommer 
avsätta medel i budgeten för att bygga hyreslägenheter i Ljungdalen, 
så fler kan flytta hit och så vi kan öka barnantalet i skolan. Det skulle 
även betyda att företagen kan anställa mer personal. Vi vet vilka 
tider vi lever i. Vi ska göra vårt allra bästa för att lägenheterna ska ha 
en hyra som människor i bygden har råd med. 

• Det går inte bromsa sig upp för en uppförsbacke. Vi behöver 
utveckla vår kommun. Vi ska framåt. Bakåt är inget alternativ för 
Bergs kommun! 
 

Vård- och socialnämndens ordförande Karin Sundin (S) informerar: 

• Jag ska berätta lite om vad vi gör just nu i vård- och socialnämnden 
och de satsningar vi tänker göra. 

• Vi har nu en tjänst i socialtjänstens öppenvård som riktar sig till de 
små barnen, 0-5 år. I nära samarbete med BVC och förskolan kan vi 
skapa ett tidigt förebyggande arbete.  

• Nämnden har också fattat ett beslut om en insats som heter ”Extra 
vuxen”. Det blir en möjlighet att undvika placeringar av unga och de 
kostnader de medför. Nämnden har också fattat beslut om en 
utbildningssatsning för socialtjänstens medarbetare som heter 
”Yrkesresan”. 

• Vi har haft en revisionsgranskning av en extern revisionsfirma 
gällande ”Framtidens äldreomsorg”. Där efterfrågas en tydligare och 
mer strukturerad planering för framtidens äldreomsorg. I det här 
sammanhanget är en mandatperiod en kort tid, och vi behöver tänka 
mer långsiktigt och samarbeta partiöverskridande. 

• Äldreomsorgslyftet fortsätter, så blivande undersköterskor kan 
studera. 

• I budget för 2024 ligger en höjning av grundbemanningen på 
Korttids, något som redan är genomfört på SÄBO (särskilt boende). 

• Nämnden har också fattat beslut om att utveckla någon form av 
Solboende i kommunen, vilket vänder sig till medborgare med 
psykisk funktionsnedsättning av något slag. Vi behöver bättre 
förutsättningar för våra medborgare med de diagnoserna. 

• Detta var ett axplock av nämndens arbete. Tack så mycket! 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28 
   

 Kommunfullmäktige 
 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 79   

Information från revisorerna 

Revisorerna har fått förhinder och kan inte närvara, men meddelar 
följande: 

• Vi jobbar på och har precis lämnat ifrån oss granskningen av 
delårsrapporten för 2023, som kommer att behandlas i 
kommunfullmäktige idag. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 80  Dnr KS 2023/194 

Inkommet medborgarförslag - Arbetstidsförkortning för 
hemvården Storsjö 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige remitterar medborgarförslag – 
Arbetstidsförkortning för hemvården Storsjö, till kommunstyrelsen för 
beredning och yttrande. 

Tidplan/Uppföljning 
Bergs kommun har som mål att medborgarförslag ska besvaras inom ett 
år från att förslaget lämnats in. 

Bakgrund 
I medborgarförslag inlämnat den 15 juli 2023 föreslås att 
arbetstidsförkortning ska införas för Hemvården Storsjö, utifrån speciella 
geografiska och organisatoriska förutsättningar bl.a. med långa avstånd 
och nattberedskap.  

Beslutsunderlag 
Stabsavdelningens tjänsteutlåtande den 19 september 2023. 
Medborgarförslag den 15 juli 2023. 

Kopia till  
Kommunstyrelsen 
Förslagsställaren 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 81  Dnr KS 2023/222 

Inkommen motion - Motion gällande kostnadsöversikt 
samt effektivisering av kommunens olika 
verksamhetssystem 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige remitterar motion – Motion gällande 
kostnadsöversikt samt effektivisering av kommunens olika 
verksamhetssystem, till kommunstyrelsen för beredning och yttrande. 
 
Tidplan/Uppföljning 
Bergs kommun har som mål att motioner ska besvaras inom ett år från 
att de lämnats in. 
 
Bakgrund 
I motion daterad den 23 augusti 2023, inlämnad av Linda Borg (M) och 
Daniel Danielsson (M), föreslås att kommunfullmäktige i Berg uppdrar åt  
berörda tjänstemän att göra en översyn av kommunens olika 
verksamhetssystem med syfte att kostnadseffektivisera samt att 
effektivisera och underlätta i verksamheterna.  

Beslutsunderlag 
Stabsavdelningens tjänsteutlåtande den 19 september 2023. 
Motion från Moderaterna den 23 augusti 2023. 
 

Kopia till  
Kommunstyrelsen 
Daniel Danielsson, Moderaterna 
Linda Borg, Moderaterna 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 82  Dnr KS 2023/223 

Inkommen motion - Sänkt heltidsmått för personal inom 
äldreomsorgen 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige remitterar motion – Sänkt heltidsmått för personal 
inom äldreomsorgen, till kommunstyrelsen för beredning och yttrande. 

Tidplan/Uppföljning 
Bergs kommun har som mål att motioner ska besvaras inom ett år från 
att de lämnats in. 
 
Bakgrund 
I motion daterad den 13 september 2023, inlämnad av Ann-Louise 
Algotsson (Be), föreslås att kostnaderna för att sänka heltidsmåttet med 
10 % för personal inom äldreomsorgen ska utredas. 

Beslutsunderlag 
Stabsavdelningens tjänsteutlåtande den 20 september 2023. 
Motion från Bergspartiet den 13 september 2023. 
 

Kopia till  
Kommunstyrelsen 
Ann-Louise Algotsson, Bergspartiet 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 83  Dnr KS 2023/226 

Inkommen motion - Fråga fullmäktige 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige remitterar motion – Fråga fullmäktige, till 
kommunstyrelsen för beredning och yttrande. 
 
Tidplan/Uppföljning 
Bergs kommun har som mål att motioner ska besvaras inom ett år från 
att de lämnats in. 
 
Bakgrund 
I motion daterad den 13 september 2023, inlämnad av Anette Rangdag 
(SD), föreslås att ”Fråga fullmäktige” införs på våra 
fullmäktigesammanträden. Fråga fullmäktige skulle innebära en 
utförligare frågeform än en enkel fråga, och kunna ställas av en 
fullmäktigledamot till en annan fullmäktigeledamot. Frågorna ska ställas 
direkt på kommunfullmäktige och inte lämnas in i förväg. 
 
Beslutsunderlag 
Stabsavdelningens tjänsteutlåtande den 19 september 2023. 
Motion från Sverigedemokraterna den 13 september 2023. 

Kopia till  
Kommunstyrelsen 
Anette Rangdag, Sverigedemokraterna 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28 
   

 Kommunfullmäktige 
 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 84   

Interpellation - Personalflykt från Östgärde 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige lägger interpellationssvaret till handlingarna. 

Bakgrund 
Fullmäktigeledamot Anette Rangdag (SD) har den 13 september 2023 
lämnat in en interpellation till vård- och socialnämndens ordförande: 

”Då 10 undersköterskor på Östgärde SÄBO och hemtjänst nyligen 
avslutat och kommer avsluta sina tjänster på grund av missnöje med sina 
arbetsscheman och löner så undrar jag vad kommunen har för planer 
framöver för sina anställda inom vård och omsorg. 

Att som tidigare få lägga sitt önskeschema i Time Care var ett mycket bra 
sätt för personalen att kunna påverka sin arbetsmiljö, arbetsliv och sitt 
privatliv. Den möjligheten är nu helt borttagen då avtalet är uppsagt. De 
scheman som personalen fått efter att avtalet blev uppsagt är det mycket 
stort missnöje med. Att arbeta fredag kväll mot ledig helg, många delade 
turer, man kan jobba exempelvis upp till nio dagar mer med enbart en 
dags ledighet emellan, det behövs minst två dagar. Det säger sig själv att 
det inte finns tid för återhämtning. När ska man kunna återhämta sig och 
orka med sitt jobb och privatliv? Dessutom kan man aldrig känna sig 
säker på att sluta sin arbetsdag när man ska p.g.a. att man blir inbeordrad 
för det fattas folk. Det finns alltför få vikarier och många av dem vill 
heller inte ha fast anställning, som det ser ut nu. Att jobba 100% inom 
vården ar nog tungt och slitsamt, och att då få höra att man inte ställer 
upp och jobbar extra utöver sina 100% är riktigt illa. 

SD i Berg anser att kommunen inte tar hand om sin personal och då är 
det inte underligt att det blir personalflykt. 

Med anledning av detta vill jag fråga vård- och socialnämndens 
ordförande Karin Sundin: 

- Vad avser kommunen g6ra for att behålla befintlig personal inom 
vården och för att förbättra deras arbetssituation? 

- Vad avser kommunen göra för att rekrytera ny och kompetent personal? 

- Vad har kommunen att erbjuda de som redan sagt upp sig för att om 
möjligt få dem att ändra sig och stanna kvar? Vi behöver verkligen dem.” 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28 
   

 Kommunfullmäktige 
 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 84, forts. 

Vård- och socialnämndens ordförande Karin Sundin (S) svarar: 

”Presidiet, ledamöter och åhörare. Tack så mycket för frågorna, Anette.  

Det är bra att du ställer just dom här frågorna för då får också vi en 
möjlighet att berätta om det arbete som görs idag. Jag vill börja med att 
förtydliga att våra medarbetare är vår absolut viktigaste resurs, för utan 
dem stannar verksamheterna. Det finns inget som oroar mig mer än hur 
utvecklingen ser ut i landet och även det läge vi har i Bergs kommun med 
att bland annat erfarna medarbetare säger upp sig och att få unga väljer 
vård- och omsorgsyrken.  

Vi måste jobba stenhårt för att behålla den personal vi har och för att 
skapa förutsättningar att attrahera ny arbetskraft. Eftersom det här är en 
så otroligt viktig del, behöver den få fullt fokus och det får alla de delar 
du tar upp och mer därtill i personalutskottet. De arbetar idag med exakt 
de frågor som du ställer: Hur ska vi behålla befintlig personal? Hur ska vi 
rekrytera nya medarbetare? Hur ska vi vara en attraktiv arbetsgivare? Jag 
kommer utifrån det lämna över ordet till personalutskottets ordförande 
Ida Asp.” 

Personalutskottets ordförande Ida Asp (S) svarar: 

”Tack för interpellationen, jag kommer svara utifrån min roll som 
ordförande för personalutskottet och därmed ansvarig för frågor kring 
personal, rekrytering och arbetstid. 

Bergs kommun är inget undantag, även vi har stora utmaningar när det 
kommer till kompetensförsörjning inom vårt kommunala uppdrag. Vi ser 
utmaningar inom alla våra olika yrken och det blir inte heller enklare 
genom att vi är en glest befolkad kommun som har en vision om att växa 
och skapa en kommun för framtiden. I Bergs kommun arbetar idag 800 
antal personer tillsvidare och ett stort antal på visstid. Alla dessa är bärare 
av vår vision och våra mål. Tillsammans skapar vi den kommun och plats 
vi vill ha. Vi ser mycket allvarligt på att medarbetare väljer att sluta hos 
oss men ofta finns det många olika skäl till att detta händer. 

Vi har beslutat att fokusera på ett antal mål där ett av dessa känns extra 
angelägna när man läser denna interpellation. Det målet är: 

 Bergs kommun består av utvecklande och sunda arbetsplatser som 
skapas av engagerade och stolta medarbetare och en attraktiv 
arbetsgivare. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28 
   

 Kommunfullmäktige 
 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 84, forts. 

Kopplat till detta mål kommer vi göra en undersökning kring 
organisatorisk och social arbetsmiljö, internt bemötande samt hållbart 
medarbetarengagemang. 

Dock är det viktigt att belysa att interpellationen framför ett antal 
påståenden som inte stämmer överens med information som 
arbetsgivaren har. 

- 10 undersköterskor har sagt upp sig på grund av missnöje med 
scheman och löner: 

Sedan ett år tillbaka har sex medarbetare valt att säga upp sig i område 
Rätan (Östgärde (SÄBO) och hemtjänst). Medarbetare uppger varierande 
skäl till uppsägning men flera har flyttat från orten eller kommunen. 
Några avslutar fast anställning för att i stället vara timanställda och arbeta 
vid behov. Det finns en variation på anledningar till uppsägningar, men 
schemaläggningen kan ses som ett sådant. Vad gäller löner så ligger 
snittet för en undersköterska i Bergs kommun bland de högre i länet och 
sett till Rätan så är där inget undantag. 

- Önskeschema i Time Care. 

Grunden i all schemaplanering utgår från vårdtagares behov. Som stöd i 
schemaläggning finns en bemanningshandbok som omfattar både vård 
och omsorg och LSS i kommunen. Tidigare lokalt avtal som reglerade 
medarbetares möjlighet att själva lägga schema sades upp av facklig part 
för två år sedan. Resultatet blev en bemanningshandbok och scheman 
som utgår från kollektivavtalet allmänna bestämmelser (AB). Från den 1 
oktober gäller nya arbetstidsregler avseende dygnsvila/veckovila och vi 
kan redan nu se att detta kommer påverka och styra schemaläggningen 
ännu mer. Detta är ett EU-direktiv som gäller samtliga arbetsgivare i 
landet. 

- Övertid 

Vikarietillgången är begränsad och vi ser över arbetsvillkor för att kunna 
behålla medarbetare som är timanställda. Trots det så är arbetsgivaren 
tvungen att emellanåt beordra övertid för att få verksamheten att gå runt 
hela dygnet. Det är inte önskvärt vare sig ur arbetsmiljö- eller 
ekonomiskt hänseende och arbetsgivaren ser det som viktigt att arbeta 
med och prioritera frågan. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28 
   

 Kommunfullmäktige 
 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 84, forts. 

Frågorna som interpellationen lyfter fram är frågor som alltid är aktuella, 
hur vi behåller personal, hur vi kan rekrytera nya medarbetare samt om vi 
kan skapa bättre förutsättningar som gör våra arbetsplatser mer attraktiva. 
Alla dessa frågor är något som vi ser som väldigt viktiga och tar på 
största allvar. 

Redan i mars i år gav kommunstyrelsen verksamheten i uppdrag att titta 
särskilt på frågan om kompetensförsörjning. Därefter har vi i 
personalutskottet uppdragit till HR-chefen att samla dessa viktiga frågor i 
ett projekt där ledningsgruppen ska ha en aktiv roll för att jobba igenom 
frågorna samt skapa de bästa förutsättningarna för vår kommun. Projektet 
omfattar många frågor som alla samlas runt att vara en attraktiv 
arbetsplats. Teman i projektet är till exempel vilka för och nackdelar det 
finns med arbetstidsförkortning, vilken kompetens ser vi behov av och 
när samt hur kan vi arbeta med scheman på ett sätt som skapar 
förutsättningar för fler att arbeta hos oss. Detta är bara några av de saker 
man kommer titta på och påbörja arbetet kring.” 

 

Replik från Anette Rangdag (SD). 

Replik från Elise Ryder Wikén (M). 

Replik från Ida Asp (S). 

Replik från Ann-Louise Algotsson (Be). 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28 
   

 Kommunfullmäktige 
 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 85   Dnr KS 2023/241 

Fråga till Allmänhetens frågestund - Fråga gällande 
medborgarförslag Kvalitetssäkringsrutiner för 
publicering på Berg.se.  

Kommunfullmäktiges vice ordförande Dan Martinsson (S) läser 
upp fråga från Lars Johansson, Oviken:  

”Fråga till kommunfullmäktiges ordförande.  

Hur kan medborgarförslag 7881 / KS 2023/178 ”Kvalitetssäkring 
av information publicerad på Berg.se” inte anses vara en politisk 
åtgärd då förslaget är i linje med informationssäkerhetspolicyn som 
behandlas av kommunfullmäktige och borde komplettera policyn? 

Utifrån det blir det extra viktigt att få svar på vad en politiskt åtgärd 
är, och inte är? Hur man som kommuninvånare kan vara säker på 
att KF presidium har tillräcklig information och förmåga att 
bedöma om ett förslag är en politisk åtgärd eller inte? 

Förslaget exemplifierar med ”Information om äldreboende i Bergs 
kommun” och hanteringen kring den webbsidan har tydligen en 
politisk vinkel, då ordföranden för vård och omsorg aktivt besvarat 
synpunkter som inkommit om sidan och försvarat det som stod där.  

Medborgarförslaget ligger därför bevisligen inom den kommunala 
och politiska kompetensen. 

Det tog dessutom, trots påpekanden i media, en dryg månad att ta 
bort felaktigheten från webbsidan om att äldre bor i median mindre 
än 90 dagar på SÄBO (enligt Kolada är den rätta siffran för 2022 
ett medianvärde på 707 dagar). Att låta KF presidium göra om 
medborgarförslag till synpunkter öppnar för godtycke och politisk 
styrning för att undvika obekväma åsikter från medborgare. Det 
strider, dessutom, mot § 23 i kap 5 kommunallagen: ”Fullmäktige 
ska besluta i ärenden som avses i 22 §.” Notera formuleringen 
”ska”. 

Mvh Lars B Johansson” 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28 
   

 Kommunfullmäktige 
 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 85, forts 

Kommunfullmäktiges ordförande Jon Olofsson (C) besvarar 
frågan: 

”Arbetsgången på ett medborgarförslag är att inkomna 
medborgarförslag bereds av presidiet, skickas därefter till 
fullmäktige som i sin tur skickar till kommunstyrelsen eller berörd 
nämnd för hantering / utredning. Därefter svar till 
kommunfullmäktige för åtgärd. Svar på ett medborgarförslag kan i 
bästa fall bli på nästkommande fullmäktige.  

Medborgarförslaget ska tas upp på kommunfullmäktige inom 1 år.     
Enligt arbetsordningen för fullmäktige. 

Synpunkter inkomna 1 november 2022- 30 april 2023 redovisas 
idag. Synpunkter inkomna 1 maj- 31 oktober 2023 redovisas på 
kommunfullmäktige i mars 2024.  

Lars synpunkt inkom 6 juni 2023 och redovisas därför på 
kommunfullmäktige i mars 2024. 

Svaret angående kvalitetssäkringsrutiner skickades till Lars den 9 
juni 2023 från Stabsavdelningen. 

Tolkningen från kommunfullmäktiges presidium är att 
frågeställaren vill uppmärksamma felet på hemsidan för snabbast 
möjliga åtgärd av faktafelet. 

Det finns alltså inget godtycke, politisk styrning eller försök till att 
dölja obekväma åsikter.  

När ett fel på hemsidan upptäcks så bör det åtgärdas å det snaraste 
av berörd avdelning/tjänsteperson. 

Jon Olofsson, ordförande Kommunfullmäktige Bergs kommun” 

 

Kopia till  
Frågeställaren 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28 
   

 Kommunfullmäktige 
 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 86   

Allmänhetens frågestund 

Ingemo Månsson, Oviken, ställer en fråga angående revideringen 
av kommunfullmäktiges arbetsordning: ”Hur ser ni på att 
möjligheten till att kunna ställa en fråga på Allmänhetens 
frågestund utan att ha skickat in frågan skriftligt i förväg, föreslås 
tas bort?”  

Kommunfullmäktiges ordförande Jon Olofsson (C) svarar.  

Ann-Louise Algotsson (Be) svarar. 

Ida Asp (S) svarar. 

Elise Ryder Wikén (M) svarar. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 87  Dnr KS 2023/52 

Val av nämndemän för perioden 1 januari 2024 - 31 
december 2027 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige utser följande nämndemän för perioden 1 januari 
2024 – 31 december 2027: 
 
Dan Martinsson 
 
Maud Thuresson Jonsson 
 
Maud Peeker 
 
Annika Hagen 
 
Daniel Hillbom 

 
Ansvarig 
Ingegerd Backlund 

Bakgrund 
Val av nämndemän till tingsrätten förrättas av kommunfullmäktige. 
Förutom att de som väljs ska vara behöriga och lämpliga för uppdraget 
får de som ska tjänstgöra som nämndemän inte vara anställd vid domstol, 
vara åklagare, polis, advokat eller ha ett annat yrke där man för andras 
talan inför domstol. Man får inte vara nämndeman i hovrätten och 
tingsrätten samtidigt.  
 
Särskild vikt bör läggas vid omdömesförmåga, självständighet, laglydnad 
och lämplighet för uppdraget. Vid val av nämndemän ska 
kommunfullmäktiges ledamöter sträva efter att de valda nämndemännen 
skiljer sig åt vad gäller ålder, kön, etnicitet och yrke för att få en allsidig 
sammansättning av nämndemän.  

Beslutsunderlag 
Stabsavdelningens tjänsteutlåtande den 19 september 2023. 
Östersunds Tingsrätt: Val av nämndemän, den 3 mars 2023. 
Information från Domstolsverket om nämndemannaval 2023, den 
17 januari 2023. 

Kopia till  
Valda nämndemän 
Östersunds tingsrätt 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 88  Dnr KS 2023/184 

Befrielse från förtroendeuppdrag - Emilia Wennerström 
(V) 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Kommunfullmäktige befriar Emilia Wennerström (V) från uppdrag 

som ersättare i kommunfullmäktige.  

2. Kommunfullmäktige begär sammanräkning hos länsstyrelsen för 
utseende av efterträdare för Emilia Wennerström (V) som ersättare i 
kommunfullmäktige.  

Ansvarig 
Ingegerd Backlund 

Bakgrund 
Förtroendevald Emilia Wennerström (V) har i e-post den 19 juni 2023 
avsagt sig sitt uppdrag som ersättare i kommunfullmäktige. 

Beslutsunderlag 
Stabsavdelningens tjänsteutlåtande den 19 september 2023. 
Länsstyrelsens beslut den 29 juni 2023. 
Avsägelse den 19 juni 2023. 

Kopia till  
Länsstyrelsen i Jämtlands län 
Emilia Wennerström, förtroendevald 
Ingegerd Backlund, kommunsekreterare  
Jessica Renner, pensions- och lönehandläggare 
Lollo Esbjörnsson, lönehandläggare 
Sanna Castillo Appell, nämndsekreterare 
Susanne Jacobsson, lönehandläggare 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 89  Dnr KS 2022/329 

Nominering av ersättare till styrgrupp/styrelse för 
familjerådgivningen för tiden 2023 - 2026 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige nominerar Therese  Leufvén (C) till ersättare i 
styrgrupp/styrelse för familjerådgivningen för tiden 2023–2026.  

Bakgrund 
Tidigare ersättaren har valts till ledamot i styrgruppen/styrelsen för 
familjerådgivningen varför en ny ersättare behöver väljas för perioden 
2023–2026.  

Beslutsunderlag 
Stabsavdelningens tjänsteutlåtande den 19 september 2023. 
Kommunfullmäktiges beslut den 13 december 2022. 

Kopia till  
Familjerådgivningen i Jämtlands län 
Helene Kindberg, Centerpartiet 
Jessica Renner, pensions- och lönehandläggare 
Lollo Esbjörnsson, lönehandläggare 
Sanna Castillo Appell, nämndsekreterare 
Susanne Jacobsson, lönehandläggare 
Therese Leufvén, Centerpartiet 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 90  Dnr KS 2023/201 

Delårsrapport 2023 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige godkänner redovisad delårsrapport respektive 
prognos för 2023. 
 
Ansvarig 
Ralf Westlund 
 
Finansiering 
Ingen finansiering nödvändig. 

Tidplan/Uppföljning 
Årsbokslut. 
 
Bakgrund 
Resultatet för Bergs kommun uppgår per 30 juni 2023 till +5,8 mkr 
(+13,3 mkr 2022). Prognosen för helåret 2023 beräknas uppgå till +12,2 
mkr jämfört med budgeterat resultat för året på +0,8 mkr. 
 
Kommunens verksamheter prognosticerar totalt sett en avvikelse mot 
budget motsvarande totalt 3,1 mkr för helåret, varav kommunstyrelsen 
+0,1 mkr, miljö- och byggnämnden 1,3 mkr, utbildningsnämnden +1,3 
mkr, vård- och socialnämnden 3,2 mkr samt fastighetsnämnden  
±0 mkr. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens beslut den 12 september 2023, § 147. 
Stabsavdelningens tjänsteutlåtande den 31 augusti 2023. 
Delårsrapport per 2023-06-30 med prognos 2023-12-31 Bergs 
kommun. 

Kopia till  
Ralf Westlund, kommundirektör 
Catrin Jönsson Wahlström, ekonom 
Harriet Karlsson, ekonom 
Ida Dahlgren, ekonom 
Lina Östman, enhetschef Ekonomi 
Revisionen 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28 
   

 Kommunfullmäktige 
 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 91   

Revisorernas bedömning av delårsrapport 2023 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige lägger revisionens utlåtande till handlingarna efter 
delgivning. 
 
Bakgrund 
Revisorerna har i uppdrag att bedöma om resultatet i delårsrapporten per 
2023-06-30 är förenligt med de mål fullmäktige beslutat om. 
Bedömningen avser mål och riktlinjer som är av betydelse för en god 
ekonomisk hushållning, såväl finansiella som för verksamheten. 
Revisorernas bedömning är baserad på en översiktlig granskning av 
delårsrapporten, inriktad på övergripande analys och inte på detaljer i 
redovisningen. Granskningen har utförts enligt god revisionssed i 
kommunal verksamhet. Revisorerna har noterat att kommunen inte 
uppfyller kraven i kommunallagen 11 kap 16 § om att delårsrapporten 
ska överlämnas till fullmäktige och revisorer inom två månader efter 
rapportperiodens slut. 
 
Revisorerna bedömer att resultatet i delårsrapporten är förenligt med de 
finansiella mål som fullmäktige beslutat om. Revisionen anser dock att 
utvärderingen av målen skulle kunna tydliggöras genom att också 
redovisa prognostiserat utfall för respektive mål. 
 
Revisorerna kan inte bedöma om resultatet i delårsrapporten är förenligt 
med de verksamhetsmål som fullmäktige beslutat om, eftersom flera 
verksamhetsmål saknar mätvärde eller tydlig bedömning av 
prognostiserad måluppfyllelse. 
 
Nytt för i år är att även auktoriserade revisorn lämnar ett eget yttrande 
om delårsrapporten, vilket är en följd av den nya Standard för kommunal 
räkenskapsrevision. Grundat på den översiktliga granskningen har det 
inte kommit fram några omständigheter som ger den auktoriserade 
revisorn anledning att anse att den bifogade delårsrapportens 
resultaträkning, balansräkning, den översiktliga beskrivningen av 
kommunens drift- och investeringsverksamhet samt noter inte, i allt 
väsentligt, är upprättad i enlighet med Lagen (2018:597) om kommunal 
bokföring och redovisning (LKBR). 
 
Beslutsunderlag 
Revisorernas bedömning av delårsrapport per 30 juni 2023. 
Yttrande om delårsrapport – KPMG AB. 
Översiktlig granskning av delårsrapport per 30 juni 2023. 
Delårsrapport 2023 för Bergs kommun. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28 
   

 Kommunfullmäktige 
 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 91, forts. 
 
Kopia till  
Ralf Westlund, kommundirektör 
Catrin Jönsson Wahlström, ekonom 
Fredrik Åström, utvecklingsstrateg 
Harriet Karlsson, ekonom 
Ida Dahlgren, ekonom 
Lina Östman, enhetschef Ekonomi 
Revisionen 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 92  Dnr KS 2022/267 

Begäran om tilläggsanslag från vård- och 
socialnämnden 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige avslår vård- och socialnämndens äskande om 
tilläggsanslag för 2023 om 740 tkr.   

Ansvarig 
Maria Östlund 

Finansiering 
Finansiering ej relevant. 

Tidplan/Uppföljning 
Uppföljning sker på vård- och socialnämndens ordinarie sammanträde 
den 18 oktober 2023. 

Bakgrund 
Ekonomisk prognos för 2023 för vård- och socialnämnden visar på ett 
underskott på 3 131 tkr. Underskottet beror på individärenden inom 
socialtjänsten.   
 
Avdelningschef för socialtjänsten har haft i uppdrag att ta fram en 
handlingsplan för att få avdelningens budget i balans. Trots att 
avdelningschefen för socialtjänsten föreslår besparingar på 2 391 tkr så 
beräknas avdelningen gå med underskott vilket innebär att nämnden i sin 
helhet går med underskott. De föreslagna besparingarna innebär att 
underskottet för vård- och socialnämnden blir 740 tkr i stället för 3 131 
tkr. Ytterligare besparingar inom avdelningen är inte möjliga om kvalitet 
ska vidhållas och lagkrav ska upprätthållas. Utifrån det äskar vård- och 
socialnämnden om tilläggsanslag hos kommunfullmäktige för att 
nämnden inte ska gå med underskott för 2023. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens beslut den 12 september 2023, § 148. 
Vård- och socialnämndens beslut den 14 juni 2023, § 56. 
Kommunfullmäktiges beslut den 24 november 2022, § 110. 

Kopia till  
Ida Dahlgren, ekonom 
Maria Östlund, avdelningschef Socialtjänst 
Sanna Castillo Appell, nämndsekreterare 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 93  Dnr KS 2023/15 

Informationssäkerhetspolicy 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Kommunfullmäktige upphäver tidigare informationssäkerhetspolicy. 
 
2. Kommunfullmäktige antar ny informationssäkerhetspolicy för Bergs 

kommun. 
 
Ansvarig 
Informationssäkerhetssamordnare  
 
Finansiering 
Ingen finansiering krävs. 

Tidplan/Uppföljning 
Informationssäkerhetspolicyn ska revideras minst en gång varje ny 
mandatperiod eller tidigare om behov av detta identifieras. 
 
Bakgrund 
Informationssäkerhetspolicyn redovisar Bergs kommuns viljeriktning för 
att hantera kommunens information på ett systematiskt och 
informationssäkerhet sätt. Policyn omfattar all information som 
kommunens verksamheter äger och hanterar, utan undantag.  
 
Information är en av kommunens viktigaste tillgångar och hanteringen av 
den är en viktig del i alla verksamheters dagliga arbete, samt en 
förutsättning för exempelvis digitalisering och för att verksamheterna ska 
nå sina mål. Att information som kommunen hanterar i relationer med 
kommuninvånare, företag och organisationer såväl som inom vår egen 
organisation är korrekt, utgör en grund för tillit och förtroende. Det är 
även viktigt att information är tillgänglig när det behövs och att känslig 
information skyddas för att vi ska kunna fullgöra vårt uppdrag i 
samhället.  
 
Informationssäkerhetspolicyn konkretiserar för kommunens anställda 
(och utomstående) hur kommunen arbetar för att uppnå och utveckla 
arbetet inom informationssäkerhet. Policyn bidrar även till att förklara 
för berörda vilken ansvarsfördelning som finns samt vad mål och syfte är 
med det faktiska informationssäkerhetsarbetet som utförs inom 
kommunorganisationen.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens beslut den 12 september 2023, § 149. 
Stabsavdelningens tjänsteutlåtande den 26 juni 2023. 
Informationssäkerhetspolicy Bergs kommun 2023. 
Informationssäkerhetspolicy 2009. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 93, forts. 

 
Kopia till  
Avdelningschefer 
Conny Bodén, biträdande stabschef 
John Gabrielsson, informationssäkerhetssamordnare 
Josephine Råbock, beredskapssamordnare 
Ralf Westlund, kommundirektör 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 94  Dnr KS 2023/191 

Revidering av kommunfullmäktiges arbetsordning 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige antar reviderad arbetsordning för 
kommunfullmäktige, daterad den 28 augusti 2023, med följande 
ändringar: 

 Frågor, § 33, sista stycket, ny lydelse:  
En fråga som inkommer senare än sju kalenderdagar före 
kommunfullmäktiges sammanträde behandlas ej vid förestående 
sammanträde och hänskjuts till sammanträde nästkommande det 
aktuella utan vidare behandling eller beslut i sak, såvida inte den 
frågan är ställd till anser att frågan är av sådan art att den kan besvaras 
tidigare. 
 

 Allmänhetens frågestund, § 34, tillägg: 
Om frågeställaren är förhindrad att närvara vid det 
kommunfullmäktigesammanträde där frågan ska besvaras, ska 
frågeställaren ha möjlighet att skjuta ärendet till kommande 
kommunfullmäktigesammanträde. 
 

 Medborgarförslag, § 30, tredje stycket nedifrån: 
”Bör” ändras till ”ska”. 
 

 Ändring i § 8, § 32 och § 33: 
Kommunfullmäktiges kansli ändras till Demokratistöd. 
 

 Frågor, § 33, andra stycket: 
Behålla ”vid” istället för ”före”. Redaktionell ändring: En fråga bör 
besvaras under vilket sammanträde den har ställts. 

 
Ansvariga 
Ingegerd Backlund och Sanna Castillo Appell 

Finansiering 
Ej relevant. 

Tidplan/Uppföljning 
Ej relevant. 

Bakgrund 
Kommunfullmäktiges arbetsordning reviderades senast i maj 2020. 
Arbetsordningen bör gås igenom vid varje mandatperiod för att vara 
aktuell och stämma mot relevant lagstiftning. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 94, forts. 
 
Yrkanden 
Daniel Danielsson (M) yrkar för Moderaterna på följande ändringar i 
arbetsordningen: 
 Frågor, § 33, sista stycket, ny lydelse:  

En fråga som inkommer senare än sju kalenderdagar före 
kommunfullmäktiges sammanträde behandlas ej vid förestående 
sammanträde och hänskjuts till sammanträde nästkommande det 
aktuella utan vidare behandling eller beslut i sak, såvida inte den 
frågan är ställd till anser att frågan är av sådan art att den kan 
besvaras tidigare. 

 Allmänhetens frågestund, § 34, tillägg: 
Om frågeställaren är förhindrad att närvara vid det 
kommunfullmäktigesammanträde där frågan ska besvaras, ska 
frågeställaren ha möjlighet att skjuta ärendet till kommande 
kommunfullmäktigesammanträde. 
 

Therese Kärngard (S) yrkar för majoriteten bifall till Daniel Danielssons 
yrkande. 
 
Ann-Louise Algotsson (Be) yrkar på följande ändringar i 
arbetsordningen: 
 Medborgarförslag, § 30, tredje stycket nedifrån: 

”Bör” ändras till ”ska”. 
 Ändring i § 8, § 32 och § 33: 

Kommunfullmäktiges kansli ändras till Demokratistöd. 
 Frågor, § 33, andra stycket: 

Behålla ”vid” istället för ”före”. 
 Allmänhetens frågestund, § 34: 

Behålla tidigare skrivning. 
 

Martin Danielsson (S) yrkar bifall till de av kommunstyrelsen föreslagna 
ändringarna kring medborgarförslag, § 30 i arbetsordningen. 
 
Ajournering 
Ajournering 16.14-16.37. 
 
Yrkanden 
Therese Kärngard (S) yrkar för majoriteten  
 Bifall till Ann-Louise Algotssons förslag om att kommunfullmäktiges 

kansli ska ändras till Demokratistöd i arbetsordningen samt att behålla 
”vid” istället för ”före” i § 33. 

 Bifall till kommunstyrelsens förslag till ändring i § 34, Allmänhetens 
frågestund. Förslaget innebär en ändring från att en fråga bör vara 
inlämnad senast en vecka före sammanträdet, till att den ska vara 
inlämnad senast två arbetsdagar före sammanträdet. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 94, forts. 
 
Daniel Danielsson (M) yrkar för Moderaterna bifall till Bergspartiets hela 
yrkande. 
 
Ajournering 
Ajournering 16.40-16.45. 
 
Yrkande 
Anette Rangdag (SD) yrkar för Sverigedemokraterna bifall till 
Bergspartiets yrkande. 
 
Beslutsgång 
Ordförande ställer proposition på Daniel Danielssons (M) 
ändringsyrkande och finner att kommunfullmäktige bifaller yrkandet. 
 
Ordförande ställer proposition på Ann-Louise Algotssons (Be) 
ändringsyrkande gällande medborgarförslag, § 30, tredje stycket 
nedifrån: ”bör” ändras till ”ska, och finner att kommunfullmäktige 
bifaller yrkandet. 
 
Ordförande ställer proposition på Ann-Louise Algotssons (Be) 
ändringsyrkande att kommunfullmäktiges kansli ändras till 
Demokratistöd i § 8, § 32 och § 33 och finner att kommunfullmäktige 
bifaller yrkandet. 
 
Ordförande ställer proposition på Ann-Louise Algotssons (Be) 
ändringsyrkande gällande frågor, § 33, andra stycket, att behålla ”vid” 
istället för ”före” och finner att kommunfullmäktige bifaller yrkandet. 
Redaktionell ändring: En fråga bör besvaras under vilket sammanträde 
den har ställts.  
 
Ordförande ställer proposition på Ann-Louise Algotssons (Be) 
ändringsyrkande att behålla tidigare skrivning i § 34 Allmänhetens 
frågestund, § 34, och finner att kommunfullmäktige avslår yrkandet. 
 
Omröstning begärd. Kommunfullmäktige godkänner följande 
propositionsordning: 
Ja-röst för bifall till kommunstyrelsens förslag.  
Nej-röst för bifall till Ann-Louise Algotssons (Be) förslag om att behålla 
tidigare skrivning i § 34.  
 
Omröstningsresultat  
Med 16 röster för kommunstyrelsens förslag och 10 röster för Ann-
Louise Algotssons (Be) förslag beslutar kommunfullmäktige i enlighet 
med kommunstyrelsens förslag. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 94, forts. 
 
Reservationer 
Ann-Louise Algotsson (Be) reserverar sig mot beslutet till förmån för 
eget yrkande. 
 
Anders Karlsson (M), Annica Persson (M), Annika Hagen (M), Daniel 
Danielsson (M), John Regouw (M) och Kent Karlsson (M) reserverar sig 
mot beslutet till förmån för Bergspartiets yrkande.  
 
Anette Rangdag (SD), Kjell Åke Andersson (SD) och Roger Sjöblom 
(SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Bergspartiets yrkande. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens beslut den 12 september 2023, § 150. 
Stabsavdelningens tjänsteutlåtande den 28 augusti 2023. Förslag till 
reviderad arbetsordning för kommunfullmäktige den 28 augusti 
2023. 

Kopia till  
Kommunfullmäktiges ledamöter och ersättare 
Ingegerd Backlund, kommunsekreterare 
Sanna Castillo Appell, nämndsekreterare 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 95  Dnr KS 2021/76 

Svar på motion - Eget lokalproducerat kött 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige avslår motionen och inväntar resultatet av 
dynamiskt inköpssystem (DIS).  

Ansvarig 
Henrik Hallqvist 

Finansiering 
Ej aktuellt. 

Tidplan/Uppföljning 
Uppföljning när dynamiskt inköpssystem (DIS) är infört. 

Bakgrund 
I motion den 18 mars 2021 inlämnad av Daniel Hillbom (M) föreslås att 
ett antal kor upphandlas på liknande sätt som Härjedalens kommun gjort, 
för att kunna erbjuda lokalproducerat kvalitetskött i äldreomsorg, skolor 
och förskolor. 

2021 var förbrukningen av nötkött i kommunens kök 7013 kg. Av detta 
var 1885 kg ofryst färs och 3185 kr fryst, 1424 kg tärnat och resten 519 
kg i olika styckdetaljer. I de fall hela dagens volym skulle upphandlas i 
form av hela djur blir det mellan 28–35 djur per år beroende på slaktvikt.  
Bönderna i Jämtland och Härjedalen skickar sina djur för slakt till 
Jämtlandsgården (6000 djur per år), Nyhléns Hugosson (1500 djur per år) 
eller Delsbo, ett fåtal går till övriga slakterier (uppgifterna från regionens 
utredningsrapport från 2022). Köttet säljs i huvudsak till grossister. 
 
Härjedalsmodellen ”kor på rot”: 
Metoden går ut på att upphandla livdjur och skötsel av dem genom 
direktupphandling. Cirka 20–25 djur kan upphandlas inom gränsen för 
direktupphandling. Upphandlingen sker under vår och höst och djuren tas 
om hand drygt ett år innan slakt hösten därpå. För slakt, styckning och 
transport görs en separat upphandling. Djur och skötsel handlas upp från 
ett antal bönder beroende på deras produktionsmöjligheter. Djuren 
slaktas på Delsbo slakteri där de grovstyckas. Köttet levereras till lokalt 
charkföretag där det finstyckas och mals. Färdig färs och 
styckningsdetaljer levereras till egen frys vid kommunens centralkök, 
som lagar all mat till äldreboenden, för att sedan användas under ett 
halvår innan nästa leverans. Vid centralköket tillverkas även köttbullar, 
pannbiff och kycklingburgare maskinellt. 
 
Idag tillgodoses ungefär 50 procent av totala årsbehovet genom 
modellen. Leverans av köttprodukter till mindre kök runt om i 
kommunen tillgodoses genom leverans från grossist. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 95, forts. 
 
De positiva effekter som modellen innebär enligt Härjedalens kostchef är 
bland annat bättre kvalitet på produkterna, att lokalt företagande stöds, 
bättre krisberedskap och att det bidrar till öppna landskap.  Kilopriset för 
köttet enligt Härjedalsmodellen 2022 uppgick till 120 kr/kg. 
 
Råd och information från kostchefen i Härjedalen 
Börja smått. Härjedalen började med två djur första året, för att sedan 
successivt öka till dagens 24 djur/år.  

Med Härjedalens upplägg är behovet av personal ungefär detsamma som 
vid leverans från grossist, men inblandad personal måste vara 
intresserade och positivt inställda om det ska fungera.  

Några förutsättningar och utredningsbehov för införande av modellen i 
Bergs kommun. 
  
- Tillgång till fryskapacitet måste skapas, den som finns är redan idag 

för liten. 
- Tillgången till slaktkapacitet och grovstyckning måste utredas. 
- Tillgång eller intern kapacitet för finstyckning och malning måste 

utredas. 
- Vid byte av upphandlingsmodell kommer kommunen att få dubbla 

kostnader under ett antal månader då man betalar för djur och skötsel 
under en tid innan köttet blir tillgängligt för produktion.   

- Personalsituation vid köken.  
- Dynamiskt inköpssystem (DIS). Upphandlingskontoret arbetar med 

att införa systemet för livsmedel. Vid ett införande kommer 
möjligheterna för lokala leverantörer att öka. 

 
Yrkanden 
Daniel Danielsson (M) yrkar för Moderaterna bifall till motionen i sin 
helhet. 
 
Therese Kärngard (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Anne Svensson (V) yrkar avslag till Moderaternas motion. 
 
Anette Rangdag (SD) yrkar för Sverigedemokraterna bifall till 
Moderaternas motion. 
 
Ann-Louise Algotsson (Be) yrkar bifall till Moderaternas motion. 
 
Beslutsgång 
Ordförande ställer proposition på Daniel Danielssons (M) yrkande och 
finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 95, forts. 
 
Reservationer 
Anders Karlsson (M), Annica Persson (M), Annika Hagen (M), Daniel 
Danielsson (M), John Regouw (M) och Kent Karlsson (M) reserverar sig 
mot beslutet till förmån för eget yrkande.  
 
Anette Rangdag (SD), Kjell Åke Andersson (SD) och Roger Sjöblom 
(SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Moderaternas yrkande. 
 
Ann-Louise Algotsson (Be) reserverar sig mot beslutet till förmån för 
Moderaternas yrkande. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens beslut den 12 september 2023, § 153. 
Stabsavdelningens tjänsteutlåtande den 25 augusti 2023. 
Kommunstyrelsens beslut den 4 maj 2021, § 53. 
Kommunfullmäktiges beslut den 29 mars 2021, § 7.  
Motion från Moderaterna den 18 mars 2021. 

Kopia till  
Anneli Olofsson, utbildningschef 
Daniel Hillbom, Moderaterna 
Henrik Hallqvist, kökschef 
Jörgen Kristoffersson, teknisk chef 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 96  Dnr KS 2023/96 

Svar på motion - Ett inkluderande Berg 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige anser motionen besvarad. 

Ansvarig 
Anna-Lena Högström 

Finansiering 
Finansiering sker via ordinarie budget. 

Tidplan/Uppföljning 
Uppföljning sker kontinuerligt i samband med uppföljning av 
kommunens varumärkespolicy. 

Bakgrund 
I motion daterad den 14 mars 2023, inlämnad av Anne Svensson (V), 
föreslås att hemsidans bilder revideras för att bättre återspegla 
mångfalden i kommunen.  

Om kommunens bilder 
Sedan början av 2023 pågår ett arbete med att bygga upp kommunens 
egen bildbank. Någon sådan har inte funnits tidigare – då har i huvudsak 
bilder från så kallade gratisbildbanker använts, och då blir det inte bilder 
från kommunen. 
 
Nu samlas de bilder vi har, både från Bergsliv och myndighetens övriga 
bildmaterial, i en gemensam bildbank. I samband med det kompletterar 
vi också med bilder från kommunens verksamheter och från platsen 
Bergs kommun allt eftersom nya fotograferingar sker. 
 
Under våren togs bilder från vård- och omsorgsverksamhet. 
Fotografering från skola och förskola pågår, där en första fotografering 
gjordes i början av juni och vi fyller på med höstbilder nu i september 
samt vinterbilder när snön kommit. 
 
Det finns behov av ytterligare bilder från vår verksamhet, och vi kommer 
att fylla på dessa allt eftersom. Bergsliv har många bilder från kommunen 
som plats – bo och leva, näringsliv, besöka. Där sker också nya 
fotograferingar i samband med att nya nummer av magasinet produceras. 
Dessa bilder införlivas i bildbanken. 
 
Vi har också inventerat vilka bilder vi har tillgång till via våra 
samverkansparter, och där kan vi få tillgång till befintliga bilder från 
kommunen. Dessa bilder har ofta ett besöksperspektiv, men även detta 
behövs. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 96, forts. 
 
Vid urval av bilder till bildbanken 
I december månad tog fullmäktige ett beslut om Varumärkespolicy för 
Bergs kommun. En av delarna i den policyn behandlar vårt bildmanér, 
och där finns bland annat avsnitt om ”Människor i bild”, ”Platsen Berg i 
bild” och ”Inkluderande och normkreativt”. Särskilt det sista av dessa 
avsnitt har stark bäring på det som skrivs i motionen. 
 
När vi väljer befintliga bilder till bildbanken, så väl som när vi tar nya 
bilder till den, är det bildmanéret i varumärkespolicyn som styr. Det är 
sedan från den vi tar bilder till alla våra kanaler.  
 
Bilderna på webben ska även dessa spegla bildmanéret enligt 
varumärkespolicyn, och vi justerar dessa allt eftersom vi tar nya egna 
bilder. Det enda undantaget gäller för nyhetsbilder – de kan behöva 
spegla nyheten. Skriver vi exempelvis om någon av våra medarbetare 
som gjort något extra så är det inte ok med en bild på någon helt annan 
person. Därav att det ibland kan bli flera bilder på personer av samma 
kön och i samma ålder. 
 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens beslut den 12 september 2023, § 154. 
Stabsavdelningens tjänsteutlåtande den 31 augusti 2023. 
Kommunstyrelsens beslut den 9 maj 2023, § 110. 
Kommunfullmäktiges beslut den 30 mars 2023, § 10. 
Motion från Vänsterpartiet den 14 mars 2023. 
 

Kopia till  
Anna-Lena Högström, kommunikationsansvarig 
Anne Svensson, Vänsterpartiet 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 97  Dnr KS 2022/191 

Svar på medborgarförslag - Lekpark/aktivitetspark i 
Myrviken/Oviken 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige avslår medborgarförslaget om 
lekpark/aktivitetspark i Myrviken/Oviken. Om en förening vill bygga en 
lekpark kan kommunen hjälpa till med att se vilka stöd och bidrag som 
finns att söka. 

Ansvarig 
Anders Englund 

Finansiering 
Ej aktuellt. Bidrag finns att söka för föreningar. 

Tidplan/Uppföljning 
Ej relevant. 

Bakgrund 
I ett medborgarförslag inlämnat den 13 juni 2022 efterfrågas en 
lekpark/aktivitetspark/park eller liknande i Myrviken/Oviken-området, 
där föräldrar och barn kan leka och träffas, även på vardagar när 
lekplatsen runt skolan är upptagen av skolans verksamhet. 

I Myrviken/Oviken-området finns i dagsläget tre lekplatser som är öppna 
för allmänheten: skolgården i Myrviken, lekplatsen på Sågvägen i 
Myrviken och lekplatsen vid församlingshemmet i Oviken. Skolgården är 
en väl utbyggd lek- och aktivitetspark där Skol-IF gjort mycket för att 
förbättra skolgården. Den upptas av skolans aktiviteter dagtid. Lekplatsen 
vid Sågvägen sköts om av Bergs Hyreshus AB och finns i anslutning till 
deras bostäder, men är tillgänglig för alla. Vid församlingshemmet i 
Oviken finns också en lekplats med bl.a. gungor.  

Bergs kommun bygger sällan lekplatser. Aktivitetsparken i Svenstavik 
byggdes för 10 år sedan via projektmedel och underhålls av 
servicegruppen. I Myrviken har kommunen ingen mark att tillgå där en 
lekplats skulle passa.  

Om en förening i Oviksområdet har lämplig mark för en lekplats så kan 
kommunen vara behjälplig med att se vilka stöd och bidrag som finns att 
söka. Den nya lekparken i Vigge som bygdegårdsföreningen uppfört är 
som exempel delvis finansierad med kommunala föreningsbidrag. 
Kontakt kan tas med Tillväxtavdelningen för mer information om vilka 
bidrag som finns som skulle kunna passa för finansiering av en lekplats. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 97, forts. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens beslut den 12 september 2023, § 155. 
Stabsavdelningens tjänsteutlåtande den 5 september 2023. 
Barncheck den 5 september 2023. 
Kommunstyrelsens beslut den 21 juni 2022, § 112.  
Kommunfullmäktiges beslut den 16 juni 2022, § 36. 
Medborgarförslag den 13 juni 2022. 

Kopia till  
Förslagsställaren 
Anders Englund, tillväxtchef  
Elin Pettersson, områdeschef 
Jörgen Kristoffersson, teknisk chef 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 98  Dnr KS 2022/222 

Svar på medborgarförslag - Upprustning av ishallen i 
Svenstavik 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige anser medborgarförslaget besvarat. 

Ansvarig 
Jörgen Kristoffersson 

Finansiering 
Enligt avtal. Ej aktuellt gällande medborgarförslaget. 

Tidplan/Uppföljning 
Uppföljning avseende ishallen sker i ordinarie verksamhet. 

Bakgrund 
I ett medborgarförslag inlämnat den 1 augusti 2022 efterfrågas en 
upprustning av ishallen i Svenstavik gällande bland annat 
fiberuppkoppling, belysning, teknisk utrustning och omklädningsrum, 
men också installation av solceller, för att sammantaget kunna bedriva en 
bättre verksamhet för barn och ungdomar. 

Kommunen lägger mycket resurser på ishallen och försöker fördela både 
tid och pengar till alla föreningar. Under försommaren har kommunen 
och ishockeyklubben fört diskussioner och genomfört möten om avtal 
gällande anläggningen. Under vecka 35 har ett nytt hyresavtal 
undertecknats vilket gör att arbetet kan fortsätta på ett konstruktivt sätt.  
 
Medborgarförslaget ger förslag på många bra åtgärder i byggnaden som 
kommunen ska ta ställning till framöver. Vidare arbete lämnas till den 
ordinarie verksamheten, det vill säga Tekniska enheten, vilket framgår av 
avtalet med ishockeyklubben. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens beslut den 12 september 2023, § 156. 
Stabsavdelningens tjänsteutlåtande den 5 september 2023. 
Barncheck den 5 september 2023. 
Kommunstyrelsens beslut den 8 november 2022, § 157. 
Kommunfullmäktiges beslut den 29 september 2022, § 79.  
Medborgarförslag den 1 augusti 2022. 
 
 
 
Kopia till  
Förslagsställaren 
Cilla Gauffin, avdelningschef Fastighetsavdelningen 
Elin Pettersson, områdeschef 
Jörgen Kristoffersson, teknisk chef 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 99  Dnr KS 2022/230 

Svar på medborgarförslag - Lägg veto mot 
vindkraftsetablering i Gillhovsbygden 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige avslår medborgarförslaget.  

Ansvarig 
Ralf Westlund 

Finansiering 
Ej relevant. 

Tidplan/Uppföljning 
Ej relevant. 

Bakgrund 
Föreningen Gillhovsbygden mot vindkraftsetablering, har lämnat in ett 
medborgarförslag där föreningen önskar att kommunen ska använda sitt 
så kallade veto mot varje ansökan om vindkraftsetablering i 
Gillhovsbygden, samt att Länsstyrelsens och andra berörda aktörer ska 
informeras om det. 

Enligt Miljöbalken får tillstånd till en vindkraftsanläggning endast 
lämnas om kommunen tillstyrkt anläggningen (MB 16 kap 4 §). 
Kommunens beslut har därför en avgörande betydelse för en 
vindkraftsanläggning. 

Kommunens vindbruksplan från 2011 beskriver inom vilka områden 
kommunen anser att prövning av vindkraft kan ske. Planen pekar ut ett 
område väster om Gillhov som lämpligt för vindkraftsprövning. De 
senaste åren har det florerat uppgifter om att vindkraftsbolag undersöker 
förutsättningar för vindkraft inte bara inom detta område utan på flera 
platser runt om Gillhov.  

Precis som föreningen skriver i sitt förslag har vindkraften utvecklats 
påtagligt sedan 2011 och kommunen har beslutat om revidering av sin 
vindbruksplan. Arbetet påbörjades under 2022, men efter beslut i 
kommunstyrelsen kommer arbetet att breddas till att omfatta fler 
energislag.  

Den kommande energibruksplanen ska vara det samlade dokument som 
beskriver kommunens ställningstaganden kring hur marken ska användas 
för energiproduktion.  
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 99, forts.  

Vindkraftsvisionen från 2011 bedöms liksom själva vindbruksplanen som 
inaktuell och kommer inte att användas som styrdokument för 
energibruksplanen. I stället ska en ny politisk vision tas fram och den ska 
ange inriktning för energibruksplanen. Den nya politiska visionen har 
ännu inte antagits.  

Kommunen vill inte föregripa arbetet med energibruksplanen utan menar 
att den processen ska få utvisa hur mark och vatten ska användas i 
förhållande till energiproduktion för samtliga delar av kommunen. 
Kommunen kommer därför inte att fatta några principbeslut för särskilda 
orter eller områden i förväg.  

Arbetet med energibruksplanen är än så länge under uppstart, men 
kommer att ge möjligheter till fortsatt dialog om området kring Gillhov.  

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens beslut den 12 september 2023, § 157. 
Miljö- och byggavdelningens tjänsteutlåtande den 4 september 
2023.  
Kommunstyrelsens beslut den 8 november 2022, § 158.  
Kommunfullmäktiges beslut den 29 september 2022, § 80.  
Medborgarförslag den 17 augusti 2022. 

Kopia till  
Förslagsställarna 
Annika Renman, tf. avdelningschef Miljö- och byggavdelningen 
Malin Bernhardsson, planingenjör 
Tina Blomster, planchef 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 100  Dnr KS 2022/238 

Svar på medborgarförslag - Bygg utomhuspadelbana i 
Hackås 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige avslår medborgarförslaget. Om en förening vill 
bygga en padelbana kan kommunen hjälpa till med att se vilka stöd och 
bidrag som finns att söka. 

Ansvarig 
Anders Englund 

Finansiering 
Ej aktuellt 

Tidplan/Uppföljning 
Ingen uppföljning. 

Bakgrund 
I medborgarförslag inlämnat den 29 augusti 2022 förslås att kommunen 
ska bygga en utomhuspadelbana i Hackås, förslagsvis på kommunens 
mark bredvid personalparkeringen vid Hackås skola. 
 
Kommunen bygger inga nya fritidsanläggningar. Det görs av föreningar 
och om det finns intresse hos någon förening i Hackås så kan de kontakta 
kommunens föreningsansvarige, för att få tips och råd för att undersöka 
möjligheten till en finansiering av en padelbana. 
 
För information finns en nybyggd padelbana uppförd av Myrvikens 
Skol-IF på näridrottsplatsen vid Myrvikens skola. Padelbanan är en 
spontanidrottsyta vilket innebär att den är till för alla och nyttjas gratis 
utan bokning. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens beslut den 12 september 2023, § 158.  
Tillväxtavdelningens tjänsteutlåtande den 29 augusti 2023.  
Kommunstyrelsens beslut den 8 november 2022, § 159.  
Kommunfullmäktiges beslut den 29 september 2022, § 81.  
Medborgarförslag den 29 augusti 2022.  

Kopia till  
Förslagsställaren 
Anders Englund, tillväxtchef  
Elin Pettersson, områdeschef attraktion och livsmiljö 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 101  Dnr KS 2022/286 

Svar på medborgarförslag - Placera VMA-tutor i 
Svenstavik 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige anser medborgarförslaget besvarat. 

Ansvarig 
Conny Bodén 

Finansiering 
Inte aktuellt. 

Tidplan/Uppföljning 
Inte aktuellt. 

Bakgrund 
I medborgarförslag inlämnat den 16 oktober 2022 förslås att kommunen 
ska sätta upp VMA-tutor i Svenstavik vid hälsocentralen och skolan samt 
eventuellt vid polishuset. Viktigt Meddelande till Allmänheten (VMA) är 
ett system för att varna människor om att något allvarligt har hänt som 
omedelbart hotar liv, hälsa, egendom eller miljö. 

Det primära syftet för användning av ”Hesa Fredrik” är för att kunna 
varna civilbefolkningen i händelse utav flygangrepp då man skyndsamt 
ska kunna sätta sig i säkerhet. Hesa Fredrik är också direkt kopplat till 
huruvida man som kommun/ort är militärstrategiskt intressant. Numera 
har Hesa Fredrik också kommit till att inkludera kommuner där man till 
exempel bedriver lagerhållning och/eller tillverkning av farliga 
kemikalier eller motsvarande. I grunden är det kommunen som beslutar 
huruvida man bedömer att det föreligger ett hot enligt ovan som då skulle 
motivera installation av Hesa Fredrik. Detta görs genom ett 
återkommande arbete med risk- och sårbarhetsanalys som spänner över 
hela kommunens geografiska ansvar och inkluderar såväl egen 
verksamhet som övrig verksamhet såsom det lokala näringslivet. I detta 
arbete har vi sen tidigare gjort bedömningen att en installation av Hesa 
Fredrik inte är aktuell i dagsläget. Därmed inte sagt att möjligheten till att 
nå ut till civilbefolkningen med olika typer av viktiga meddelanden är 
detsamma.  
 
SOS alarm har sedan tidigare möjligheten att via SMS-tjänst nå ut till 
hela kommunen eller valda delar av kommunen med viktigt meddelande 
via sms samt att vi som kommun nu också tittar på möjligheten att via en 
SMS-tjänst göra detsamma. I arbetet med risk- och sårbarhetsanalysen 
anser vi att detta är fullt tillräckligt utifrån vår kommuns geografiska 
läge, verksamhet och demografi. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 101, forts. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens beslut den 12 september 2023, § 173. 
Stabsavdelningens tjänsteutlåtande den 6 september 2023. 
Kommunstyrelsens beslut den 6 december 2022, § 197.  
Kommunfullmäktiges beslut den 24 november 2022, § 101.  
Medborgarförslag den 16 oktober 2022. 

Kopia till  
Förslagsställaren 
Conny Bodén, biträdande stabschef 
Jesper Tjulin, stabschef 
Josephine Råbock, beredskapssamordnare 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 102  Dnr KS 2023/71 

Redovisning av ej färdigbehandlade motioner 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige lägger redovisning av två ej färdigbehandlade 
motioner till handlingarna efter delgivning: 
 
• Linda Borgs (M) motion den 21 februari 2023 ”Utred 

möjligheten att anställa kvalificerade fältarbetare i Bergs 
kommun”. Motionen har remitterats till kommunstyrelsen. 

 
• Linda Borgs (M) motion den 29 maj 2023 ”Undersök om det 

råder en tystnadskultur för de anställda i Bergs kommun”. 
Motionen har remitterats till kommunstyrelsen. 

Ansvarig 
Ingegerd Backlund 

Finansiering 
Ej relevant. 

Tidplan/Uppföljning 
Uppföljning två gånger per år i kommunfullmäktige. 

Bakgrund 
Enligt arbetsordning för kommunfullmäktige i Bergs kommun ska 
kommunstyrelsen två gånger varje år redovisa de motioner som inte har 
beretts färdigt. I nuläget finns två ej färdigbehandlade motioner, men 
ingen är äldre än ett år. Bergs kommun har som mål att motioner ska 
besvaras inom ett år från att de lämnats in. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens beslut den 12 september 2023, § 161.  
Stabsavdelningens tjänsteutlåtande den 5 september 2023. 
Kommunfullmäktiges beslut den 30 mars 2023, § 29. 

Kopia till  
Fredrik Åström, utvecklingsstrateg 
Maria Östlund, avdelningschef Socialtjänst 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 103  Dnr KS 2023/72 

Redovisning av ej färdigbehandlade medborgarförslag 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige lägger redovisning av sex ej färdigbehandlade 
medborgarförslag till handlingarna efter delgivning: 
                           
• Medborgarförslag den 25 november 2022 ”Gratis prenumeration på 

lokaltidning för nyinflyttade under ett år”. Medborgarförslaget har 
remitterats till kommunstyrelsen. 
 

• Medborgarförslag den 25 november 2022 ”Pendlarparkering i 
Kårgärde”. Medborgarförslaget har remitterats till kommunstyrelsen. 
 

• Medborgarförslag den 4 december 2022 ”Laddstationer för elbilar”. 
Medborgarförslaget har remitterats till kommunstyrelsen. 

 
• Medborgarförslag den 13 januari 2023 ”Gärdet i Rätan”. 

Medborgarförslaget har remitterats till kommunstyrelsen.  
 

• Medborgarförslag den 27 mars 2023 ”Fler bussförbindelser Östersund 
- södra Storsjöbygden”. Medborgarförslaget har remitterats till 
kommunstyrelsen.  
 

• Medborgarförslag den 29 mars 2023 ”Övergå från kalhyggesbruk till 
hyggesfria metoder på kommunens produktiva skogsmark”. 
Medborgarförslaget har remitterats till kommunstyrelsen. 

Ansvarig 
Ingegerd Backlund 

Finansiering 
Ej relevant. 

Tidplan/Uppföljning 
Uppföljning två gånger per år i kommunfullmäktige. 

Bakgrund 
Enligt arbetsordning för kommunfullmäktige i Bergs kommun ska 
kommunstyrelsen två gånger varje år redovisa de medborgarförslag som 
inte har beretts färdigt. I nuläget finns sex ej färdigbehandlade 
medborgarförslag, men inget är äldre än ett år. Bergs kommun har som 
mål att medborgarförslag ska besvaras inom ett år från att de lämnats in. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens beslut den 12 september 2023, § 162.  
Stabsavdelningens tjänsteutlåtande den 7 september 2023. 
Kommunfullmäktiges beslut den 30 mars 2023, § 30.  
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 103, forts.  

Kopia till  
Tillväxtavdelningen 
Tekniska enheten 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 104  Dnr KS 2023/132 

Sammanträdesplan 2024 för kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att: 
1. Fastställa sammanträdesplan för 2024 enligt följande: 
 

Beredning  Sammanträde 
Torsdag 29 februari  Torsdag 21 mars 
Onsdag 5 juni  Tisdag  18 juni 
Torsdag 12 september  Torsdag  26 september 
Torsdag 14 november  Torsdag  28 november 

 
2. Kommunfullmäktige ska samlas för information och diskussion i 

övergripande frågor efter beslut av presidiet. Sammanträde med 
kommunfullmäktige ska påbörjas kl. 15.00. När så krävs kan presidiet 
besluta om att sammanträde ska påbörjas vid annan tidpunkt. 

Ansvarig 
Ingegerd Backlund 

Finansiering 
Finansiering sker ur verksamhet 1001 kommunfullmäktige.  

Tidplan/Uppföljning 
Uppföljning maj 2024 inför framtagande av 2025 års sammanträdesplan. 

Bakgrund 
Förslag till sammanträdesplan för kommunens styrelser och nämnder för 
år 2023 är under framtagande. Efter att alla sammanträdestider är 
beslutade sker en sammanställning i en kommungemensam 
sammanträdesplan för fullmäktige, kommunstyrelsen, nämnder, utskott 
och råd som publiceras på kommunens hemsida och intranät. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens beslut den 12 september 2023, § 163. 
Stabsavdelningens tjänsteutlåtande den 29 augusti 2023. 
Regionstyrelsens sammanträdestider 2024.  
Regionfullmäktiges sammanträdestider 2024. 
Sammanträdesplan SKR 2024.  

Kopia till  
Kommunfullmäktiges ledamöter och ersättare  
Avdelningschefer 
Demokratistöd 
Fredrik Åström, utvecklingsstrateg 
Ralf Westlund, kommundirektör 
Revisorerna 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 105  Dnr KS 2023/48 

Redovisning av synpunkter och förslag inom 
kommunstyrelsens verksamhetsområde 2022/2023 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige lägger redovisningen av synpunkter och förslag 
inom kommunstyrelsens verksamhetsområde under perioden 1 november 
2022 till 30 april 2023 till handlingarna efter delgivning. 
 
Ansvarig 
Ingegerd Backlund 

Finansiering 
Ingen finansiering nödvändig. 

Tidplan/Uppföljning 
Redovisas vid kommunfullmäktige 28 september 2023. Uppföljning två 
gånger per år. 

Bakgrund 
Enligt fastställda rutiner ska kommunstyrelsen två gånger per år redovisa 
inkomna synpunkter och förslag till kommunfullmäktige. 

Under perioden 1 november 2022 – 30 april 2023 har en synpunkt 
lämnats in till kommunstyrelsen. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens beslut den 12 september 2023, § 165. 
Stabsavdelningens tjänsteutlåtande den 29 augusti 2023. 
Sammanställning av synpunkter och förslag den 28 augusti 2023. 

Kopia till  
Ingegerd Backlund, kommunsekreterare 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 106  Dnr KS 2023/92 

Redovisning av synpunkter och förslag inom 
fastighetsnämndens verksamhetsområde 2022/2023 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige lägger redovisningen av synpunkter inom 
fastighetsnämndens område perioden 1 november 2022 till 30 april 2023 
till handlingarna efter delgivning. 

Ansvarig 
Ingegerd Backlund 

Finansiering 
Finansiering ej nödvändig. 

Tidplan/Uppföljning 
Redovisning av synpunkter sker två gånger per år i kommunfullmäktige 
enligt fastställda rutiner. 

Bakgrund 
Det har inkommit synpunkter gällande service, både positiva och mindre 
positiva, inom fastighetsnämndens område för angiven period. 
Fastighetsnämnden har gett driftchefen i uppdrag att ta fram nya rutiner 
för synpunkter och förslag för att få bättre möjligheter att utveckla 
verksamheten vilket är ett arbete som pågår.  

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens beslut den 12 september 2023, § 166. 
Fastighetsnämndens beslut den 31 augusti 2023, § 23.  

Kopia till  
Cilla Gauffin, avdelningschef Fastighetsavdelningen 
Veronica Sundström-Gund, driftchef 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 107  Dnr KS 2023/64 

Rapport till kommunfullmäktige av ej verkställda beslut 
enligt SoL och LSS 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige lägger rapport om ej verkställda beslut till 
handlingarna efter delgivning.  

Ansvariga 
Ida Lidén Ramstedt och Niklas Åhlund 

Finansiering 
Finansiering ej nödvändig. 

Tidplan/Uppföljning 
Uppföljning sker fyra gånger per år i kommunfullmäktige. 

Bakgrund 
Rapportering av ej verkställda beslut enligt socialtjänstlagen (2001:453) 
(SoL) och lag (1993:387) om stöd och service för vissa 
funktionshindrade (LSS) ges till kommunfullmäktige fyra gånger per år 
genom statistikuppgifter som innehåller vilken typ av bistånd som ej har 
verkställts, hur lång tid som har förflutit sedan beslutsdatumen samt 
andelen män respektive kvinnor.  
 
Rapportör för äldreomsorgen har den 18 augusti 2023 meddelat att det 
finns fyra ej verkställda beslut inom äldreomsorgen, dock tillhör tre av 
dessa andra kommuner vars invånare står i kö för att få plats på särskilt 
boende i Bergs kommun, men de rapporteras in av hemkommunen. 

Rapportör för LSS har den 21 augusti 2023 meddelat att det inte finns 
några ej verkställda beslut inom LSS.  
 
Rapportör för socialtjänsten har den 21 augusti 2023 meddelat att det inte 
finns några ej verkställda beslut inom socialtjänsten. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens beslut den 12 september 2023, § 167. 
Vård- och socialnämndens beslut den 20 september 2023, § 82. 
Vård- och socialnämndens beslut den 23 augusti 2023, § 64. 
Rapportering av ej verkställda beslut den 24 augusti 2023. 

Kopia till  
Revisorerna 
Sanna Castillo Appell, nämndsekreterare 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 108  Dnr KS 2023/234 

Gruvbrytning i alunskiffer i området runt Storsjön 

Kommunfullmäktiges beslut 
Bergs kommun motsätter sig gruvbrytning i alunskiffer i området runt 
Storsjön. Vattnet är vårt viktigaste livsmedel och ska värnas och skyddas. 

Ansvarig 
Anders Olof Öhlén 

Finansiering 
Ingen finansiering krävs. 

Tidplan/Uppföljning 
Uppföljning sker löpande. 

Bakgrund 
Kommunstyrelsen beslutade den 18 april 2023 att ta fram en politisk 
vision för kommunens energibruksplan. Den gröna omställningen av 
energisystemen medför ökad efterfrågan på en lång rad så kallade 
innovationskritiska metaller. Några av dessa, bland annat vanadin och 
molybden, förekommer i alunskiffer vilket framgår av de undersökningar 
som genomförts kring södra Storsjön. På senare år har också frågan om 
nybyggnad av kärnkraftverk aktualiserats vilket kommer att öka 
efterfrågan på uran som dock enligt nuvarande lagstiftning inte får brytas 
i Sverige.  

På grund av alunskifferns innehåll av bland annat sulfidmineral, uran och 
kol kan gruvbrytning medföra att surt lakvatten innehållande 
tungmetaller, radioaktiva isotoper och giftiga metallföreningar förs ut i 
omgivande miljö. Koldioxid kommer därtill att bildas när skifferns 
innehåll av kol oxiderar. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens beslut den 28 september 2023, § 176. 
Tekniska enhetens tjänsteutlåtande den 20 september 2023. 

Kopia till  
Kommunikationsfunktionen 
Ralf Westlund, kommundirektör 
Tekniska enheten 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28   
 

 Kommunfullmäktige 
 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

KF § 109  Dnr KS 2023/245 

Befrielse från förtroendeuppdrag i miljö- och byggnämnden - 
Lennart Mattsson (S), med fyllnadsval 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
1. Kommunfullmäktige befriar Lennart Mattsson (S) från uppdrag som 

ersättare i Berg och Härjedalens gemensamma miljö- och 
byggnämnd från den 31 december 2023. 

 
2. Kommunfullmäktige väljer Richard Lundgren (S) till ny ersättare i 

miljö- och byggnämnden från den 1 januari 2024. 
 
Ansvarig 
Ingegerd Backlund 

Bakgrund 
Lennart Mattsson (S) har i e-post den 28 september 2023 begärt att bli 
befriad från uppdraget som ersättare i miljö- och byggnämnden från den 
31 december 2023. Lennart behåller sina övriga förtroendeuppdrag i 
Bergs kommun. 
 
Beslutsunderlag 
Avsägelse den 28 september 2023. 

Kopia till  
Miljö- och byggnämnden 
Ingegerd Backlund, kommunsekreterare 
Jessica Renner, pensions- och lönehandläggare 
Lennart Mattsson, Socialdemokraterna 
Lollo Esbjörnsson, lönehandläggare 
Malin Esseen, nämndsekreterare 
Richard Lundgren, Socialdemokraterna 
Susanne Jacobsson, lönehandläggare 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28 
 
  

 Kommunfullmäktige 
 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

NÄRVAROLISTA/VOTERINGSLISTA 

                      O m r ö s t n i n g a r 
 
Ledamöter 
 

Närvaro § 94 
Ja               Nej 

§  
Ja               Nej 

Therese Kärngard N J  

Martin Danielsson N J  

Karin Sundin N J  

Kent Rosenqvist N J  

Mia Eriksson 
Göran Ottosson 

F   

Daniel Andersson N §§ 76-108 J  

Ida Asp N J  

Christer Söderlund N J  

Maria Meijer N J  

Lennart Mattsson N J  

Anna Norlén N J  

Dan Martinsson N J  

Monica Hallquist 
Maud Thuresson Jonsson 

F   

Lena Kjellsson N §§ 76-93   

Helene Kindberg N J  

Erik Olofsson F   

Elise Ryder Wikén N §§ 76-90   

Daniel Danielsson N N  

Daniel Hillbom F   

Linda Borg 
Annica Persson 

F   

Annika Hagen  N N  

Kent Karlsson N N  
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28 
 
  

 Kommunfullmäktige 
 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 
                            O m r ö s t n i n g a r 

 
Ledamöter 
 

Närvaro § 94 
Ja                Nej 

§  
Ja                Nej 

John Regouw N N  

Anders Karlsson N N  

Anette Rangdag N N  

Kjell Åke Andersson N N  

Dan-Olof Nilsson F   

Roger Sjöblom N N  

Anne Svensson N J  

Ann-Louise Algotsson N N  

Jon Olofsson N J  
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Sammanträdesdatum 
2023-09-28 
 
  

 Kommunfullmäktige 
 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

                            O m r ö s t n i n g a r 
 

Ersättare 
 

TJG 
EJ TJG 

§ 94 
Ja                 Nej 

§  
Ja                  Nej 

Göran Ottosson TJG J  

Katarina Martinsson 
 

  

Richard Lundgren 
 

  

Maud Thuresson Jonsson TJG J  

Nils Hultin Kuhlefelt    

Anneli Lodell Larsson    

Ahmad Hussam Machta    

Maj-Lis Saur    

Therese Leufvén 
 

  

Maria Renström 
 

  

Bob Jonasson 
 

  

Magnus Wikberg    

Annica Persson TJG N  

Kikki Andersson 
 

  

Ulla Stolt    

Marlena Hammer    

Emilia Wennerström 
 

  

Alf Lundin 
 

  

Lars Andersson    

    

Antal röster 28 16                   10  

 
  
       Här använda förkortningar: 

      N = Närvarande                F = Frånvarande        TJG = Tjänstgörande 

För den som närvarat under endast en del av sammanträdet markeras detta genom angivande av                      
paragraf/er. 
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Detta dokument är elektroniskt signerat och juridiskt bindande.

Ordförande: Jon Olofsson

Kommunsekreterare: Ingegerd BacklundJusterande: Annika Hagen

Justerande: Lennart Mattsson
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